
SMÖRVATTNETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

PROTOKOLL

Fört vid ordinarie årsmöte med Smörvattnets samfällighetsförening.
Tid: 2017-04-18 kl:19.00
Plats: Gunnilse Gamla Smas̊kola
Närvarande: 40 fastigheter var representerade. (47 medlemmar)

1. Mötets öppnande: Ordföranden Tomas West hälsar alla välkomna 
och öppnade mötet med att presentera dagordningen samt 
sittande styrelse..

2. Val av ordförande för mötet: sittande Tomas West.
3. Årsmötets stadgeenliga utlysande: Medlemmarna ansåg att 

kallelse till årsmötet var stadgeenligt utlyst.
4. Val av sekreterare för mötet: Mötet valde Britt-Marie Andersson 

till mötessekreterare
5. Val av två Justeringsmän & en suppleant: Till justeringsmän 

för mötet valdes Jan Hindèr och Carola Karlandus, ingen suppleant 
valdes.

6. Behandling av verksamhetsberättelsen: Ordföranden Tomas 
West redogjorde

för den och mötet godkände verksamhetsberättelsen. Bilaga till 
protokollet.

7. Behandling av revisorernas berättelse samt ansvarsfrihet 
för styrelsen, samt fastställande av resultat & 
balansräkning verksamhetsåret 2016-2017: Kassören Anders 
Norlinder informerar om resultat och balansrapporten, då vi har 
haft en extern revisor. 

       Lånet är slutbetalt under 2016. Ekonomin i föreningen är god då det 
tillkommit  
       flertalet nya fastigheter.
       Snöröjningen totalt 86,000:- för 2016.
       Mötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för år verksamhetsåret 
2016-2017.

8. Styrelsen redovisar 
verksamhetsplanen/underhållsplanen för 2017-18
Eventuellt kommer vägarna att asfalteras när alla fastigheter är 
uppförda och
Hjältevadshus gjort sin del av återställandet av berörda vägar. Man 
behöver ta upp frågan på nästa årsmöte om asfaltering av vägarna. 
Planen finns som bilaga.  

       Mötet fastställer verksamhetsplanen/verksamhetsplanen  för 2017-
18. 

9. Behandlingar av motioner till årsmötet: Inga inkomna 
motioner.

10. Framställningar från styrelsen: Ingen framställan av 
styrelsen.
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11. Styrelsens förslag till debiteringslängd: Styrelsen föreslår 
att debiteringen kvarstår och är fortsatt 4000:- för helårsboende 
och 2000:- för halvårsboende, med fakturering 2 ggr om året. 
Förslaget godkändes av mötet.

12. Val av ny styrelseordförande och styrelsemedlemmar:
       Valberedningen genom Isabella Norlinder presenterade förslagen.
     Val av ordförande: Mötet valde om sittande ordförande Tomas West 
     Sittande 1 år till är Marita Åklint, Jennie Thor och Marcus Baric. 
     Omval på Anders Norlinder 2 år ordinarie ledamot, Suppleant Britt-
Marie   
     Andersson väljs på 1 år. 
     Nyval på suppleant Mikael Arvidsson 2år.
     Valberedningens förslag godkändes av mötet.

  
13. Val av revisorer och en suppleant: Mötet valde Christer 

Arvidsson och Sara Teike. Inget val till suppleant.
14. Val av ledamöter till valberedningen:  mötet valde omval 

på Isabella Norlinder. 
15. Övriga frågor: Hastigheten på våra vägar är väldigt hög, 

vänligen respektera
      att det är 50km/h på väg vilket är lagligt Kommunen kommer inte 
att sänka till 
     30kn/h vi måste själva ta det ansvaret.
      -Önskemål om en soptunna uppe vid badplatsen vid 
Smörvattnevägen om vi ska 
     beställa en dit måste den sättas fast, tidigare tunnor har stulits, 
tunnor vid 
     badplatsen är redan på plats. Sand till badplatsen kommer att 
beställas.
      -Vägsnutten mellan Badviksvägen/Badvikshöjden, ska den göras 
bättre 
     framkomlig? Vi har planer på att göra den bättre att gå/cykla på 
även som
     reservväg.
      -Hur blir det med belysning? Vi har tomslang i de nygjorda
    ledningsdragningarna, men ska kontakta kommunen att de sätter 
stolpar och 
    belysning. Vi har inga önskemål om att kommunen tar över vårt 
vägnät.
     -Angående hemsidan är den nu uppdaterad av Jennie Thor.
     -Inga diken längre på Badvikshöjden information om att vattnet 
ska rinna i
    schakten som finns. Mer dränering är att rekommendera, avvaktar 
tills 
   byggnationen är klar då det blir mycket vatten då skogen är 
borttagen.
    -Utfarten mot kyrkan vid Hultavägen det är kyrkan samt kommunen 
som är 
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   ansvariga för den där kan vi inte göra något bara ta det försiktigt 
vid utfarten.
    -Bom önskas vid skogsvägen uppe vid Smörvattnevägens slut där 
en tidigare
   varit uppsatt Hjältevadshus ska placera stora stenar där.
-Vad görs åt lekplatsen? Informerar om att lekplatsen ägs av 
kommunen men de hänvisar till Park & Natur, som inte alls är 
intresserade av den, så förslag från mötet att bilda en lekplatsgrupp 
som funderar på vad som bör göras där.
 De befintliga gungor och dyligt som finns är inte av bästa status.
-Angående fallande träd när det blåser är det markägarens 
skyldighet att ta bort dom som hindrar trafiken och som är fara för 
boende. Troliga är Ulf & Staffan Erenmalm som man bör kontakta.

16. Mötet avslutas: Ordförande avslutar mötet och tackar 
medlemmarna för visat intresse.

Mötets Ordförande:_____________________                     Mötes 
sekreterare:____________________
Tomas West                       Britt-Marie Andersson

 Mötes Justerare:_____________________                   Mötes 
Justerare:__________________________
 Jan Hintèr                                       Carola Karlandus
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